
Fra: Guro Klyve (Guro.Klyve@hfk.no)
Sendt: 04.07.2014 14:48:06
Til: Jan Thomas Liseth
Kopi: 

Emne: SV: SV: VS: Vedr vinduer Voss.
Vedlegg: 
Hei.
Det vises til e-post og telefonsamtale.

Vi bekrefter at vi også ønsker å supplere med 8 vinduer i underetg. Basert på pris for øvrige vinduer 
vil dette gi følgende tillegg:

Kr. 8.562,50 (beløp pr. vindu m/montering inkl. mva) x 8 = kr. 68.500 inkl. mva. Leietakers andel av 
dette (50%) = kr. 34.250 inkl. mva.

Dette innebærer at vi totalt skal betale kr. 667.875 + kr. 34.250  = kr. 702.125. Beløpet er inkl. mva.

Faktura på akontobeløp kan sendes til meg pr. epost, så skal jeg få det videre i systemet hos oss. 
NB: Fakturaen må merkes med ressursnr. 130502. 

Fakturamottaker: 
Hordaland fylkeskommune
Fakturamottak
Postboks 7910
5020 Bergen

Med vennlig hilsen

Guro Klyve

Hordaland fylkeskommune
Eigedomsseksjonen
Postboks 7900
5020 Bergen
Tlf. 55239513

Fra: Jan Thomas Liseth [mailto:JTL@kristianborg.no] 
Sendt: 3. juli 2014 00:54
Til: Guro Klyve
Kopi: Robert Havre
Emne: Re: SV: VS: Vedr vinduer Voss.

Hei Guro

Som jeg nevnte har jeg nå fått sjekket med Robert vedr. Vinduer i underetg. Han har tatt med de som 
gjelder i de 3 beboelses etasjene hvor det er hybler. Dersom Dere ønsker kan vi få supplert med 
vinduer for underetg. Og evt vinduer i kjeller hvor det er boder. Vi tar mål i morgen av alle disse og 
gir Dere en oppdatering. 

Mvh 

Jan Thomas Liseth 

Side 1 av 4

30.07.2014file:///C:/ePhorte/PdfDocProc/EPHORTE/88160_FIX.HTM



Mobil 93840000

Sendt fra min iPhone

Den 2. juli 2014 kl. 14:38 skrev "Guro Klyve" <Guro.Klyve@hfk.no>:

Hei.
Det vises til underliggende e-poster.
Vi bekrefter at ved en utskifting av de resterende 156 vinduene i internatbygget vil vi 
dekke kr. 667.875 inkl. mva., som er vår andel av kostnadene iht. mottatt tilbud i 
vedlegget til deres e-post av 01.07.2014. Det legges til grunn at bestillingen av 
vinduene vil skje nå, slik at utskiftingen vil være gjennomført medio august 2014 
forutsatt at leveringstiden for vinduene ikke er til hinder for det.

Videre forutsettes det at denne kompensasjonen er en endelig sum, og at det ikke vil 
påløpe ytterligere kostnader for HFK i forbindelse med utskiftingen av alle vinduene i 
internatbygget. 

Med vår tidligere overføring iht. inngått kjøpekontrakt vedr. utskifting av punkterte 
vinduer og med en overføring på kr. 667.875 knyttet til vår andel av utskifting av de 
resterende vinduene i internatbygget, vil vi ha dekket vår andel av innkjøp av nye 
vinduer og kostnader med stillas/rigg, riving av eksisterende vinduer, levering og 
montering av nye vinduer, tilsetning og belistning samt avfallshåndtering.

Denne løsningen innebærer således at alle vinduene i internatbygget vil bli skiftet ut 
med de kvaliteter som det er vist til i deres e-post av 01.07.2014.

Siden det er ferietid hadde det vært fint om vi kunne fått en rask tilbakemelding om 
når vi vil motta faktura fra dere, slik at vi kan gi dere korrekte opplysninger om hvem 
som vil være rett mottaker  hos oss på det aktuelle tidspunktet. Dermed får vi ordnet 
det på best mulig måte for dere.

Med vennlig hilsen

Guro Klyve

Hordaland fylkeskommune
Eigedomsseksjonen
Postboks 7900
5020 Bergen
Tlf. 55239513

Fra: Jan Thomas Liseth [mailto:JTL@kristianborg.no] 
Sendt: 1. juli 2014 19:03
Til: Guro Klyve
Kopi: Jan Thomas Liseth
Emne: Re: VS: Vedr vinduer Voss.

Hei Guro

Vi har vært i kontakt med fabrikk i dag og vil kunne ha leveranse i løpet av Juli. Vi antar en monteringstid 
hvor man vil arbeide med 15 August som mål, evt. om det er noen som ikke er ferdig vil man kunne bruke 
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rommene uansett da montering skjer i løpet av 1 dag. Var på stedet i dag og det er bra fremdrift, vi har 
elektriker, rørlegger og tømrere i sving :)
Jeg har laget et oppsett på Excel som viser de 38 vinduene som vi har fått refundert samt øvrige på 
bygget. Stillas har vi også fått i vårt tidligere oppsett slik at det er ikke tatt noen kostnader på dette. Når 
det gjelder håndtering av de gamle vinduene så var vi engie om at vi håndterer dette slik at mitt oppsett 
viser da en endelig pris. Med tanke på at dette blir vinduer med gode PVC profiler som har en uverdi på 
ned mot 1,1 vil komfort og strømkostnader reduseres betydelig. For vår del har vi samme leien de 
kommende 15 år, men vi ser på det som en god investering og har derfor tilbudt å dekke en andel slik at vi 
oppnår et mer moderne bygg og mindre utvendig vedlikehold i årene fremover. 

Dersom du har spm. til mitt oppsett så ta gjerne kontakt. 

Mvh

Jan Thomas Liseth

Mobil 93840000

Den 1. juli 2014 kl. 17.07 skrev Guro Klyve:

> Hei.
> Viser til underliggende e-poster. 
> Jeg går til ferie til helgen, og dersom vi skal kunne vurdere spørsmålet om evt. utskifting av alle 
vinduene (i internatbygget)  før ferien, trenger jeg oppstillingen / oversikten over kostnadene med dette 
nå.
> 
> Med vennlig hilsen
> 
> Guro Klyve
> Hordaland fylkeskommune
> Eigedomsseksjonen
> Postboks 7900
> 5020 Bergen
> Tlf. 55239513
> 
> 
> 
> -----Opprinnelig melding-----
> Fra: Guro Klyve 
> Sendt: 26. juni 2014 09:24
> Til: 'Jan Thomas Liseth'
> Emne: SV: Vedr vinduer Voss.
> 
> Hei igjen.
> Det er flott at dere er så godt i gang med arbeidet på internatbygget.
> Når det gjelder vinduene, så trenger jeg en oppstilling / oversikt som viser kostnadene før jeg kan ta 
saken opp med eiendomssjefen her.
> 
> Med vennlig hilsen
> 
> Guro Klyve
> Hordaland fylkeskommune
> Eigedomsseksjonen
> Postboks 7900
> 5020 Bergen
> Tlf. 55239513
> 
> 
> 
> -----Opprinnelig melding-----
> Fra: Jan Thomas Liseth [mailto:JTL@kristianborg.no] 
> Sendt: 26. juni 2014 09:10
> Til: Guro Klyve
> Kopi: 556 POST MX
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> Emne: Vedr vinduer Voss.
> 
> Hei Guro
> 
> Det er god aktivitet på internatet og Vi er nå klar til å bestille alle vinduer dersom det er ønskelig at vi 
gjør dette. Som huseier vil vi gjerne bidra for å få dette til og foreslår derfor at vi  dekker 50% av kostnad 
på hvert vindu som skiftes, vi kan benytte grunnlaget fra kompensasjon. På de vinduer vi har fått 
kompensert for på internat trekkes dette naturlig nok ifra. Det er et stort løft for byggets brukere og ikke 
minst energimessig vil Dere som leietakere antagelig spare dette inn innen rimelig tid. Vi trenger en 
snarlig avklaring dersom vi skal bestille og få det levert innen medio Juli. Vi vil da arbeide med 
utskiftning og håper å være ferdig innen 15 august. Dersom du vil ha en oppstilling så gi meg en 
tilbakemelding så ordner vi det. 
> 
> Mvh
> 
> Jan Thomas Liseth 
> Mobil 93840000
> 
> Sendt fra min iPhone
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